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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Fussunk neki újra: kivizsgálták-e az iráni diák 
állítását, miszerint nem különítették el a többi karanténban lévő, egészséges embertől, sőt, 
még arra is megkérték, hogy ezt ne mondja el a karanténban lévő többi embernek, mert nincs
kapacitás külön elhelyezni őt?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Sajnálattal tapasztaltam, hogy Gulyás Gergely miniszter úrtól nem kaptam választ a K/9596. számú
írásbeli  kérdésemre,  az  Ön  államtitkára  pedig  még  láthatóan  nem  emelte  fel  a  politikáját  az
események  súlyosságának  a  szintjére,  mikor  a  kérdésemet  -  egyfajta  gyerekes  sértődöttségről
tanúbizonyságot téve - megkerülte. Most Magyarország, elsődlegesen a magyar emberek élete, azt
követően pedig a magyar emberek boldogulását, megélhetését biztosító munkája a legfontosabb.
Arra kérem a T. Miniszter Urat, ha nem személyesen válaszol, akkor olyat jelöljön ki válaszadásra,
aki  képes  felülemelkedni  pártszempontokon,  a  kormány  nevében  eljárva  pedig  nem  olcsó
pártpolitikát  folytat,  hanem  a  minimálisan  elvárható,  a  tisztességes  párbeszéd  alapvető
kritériumainak képes és akar megfelelni!

Nem gondolom, hogy március 10-én az Operatív Törzs sajtótájékoztatóján azért csavarták ki az
egyik  újságíró  kezéből  a  mikrofont,  illetve  azért  hagyták  megválaszolatlanul  a  mai  napig  az
elhangzott  kérdést,  mert  az  ellenzék  március  23-án  az  Országgyűlésben  azt  kérte  a
miniszterelnöktől, hogy a főhatalom gyakorlását időhöz kösse. Ismételten jelzem: fontosnak tartom
még a látszatát is kerülni annak, hogy bizonyos kérdésekre az érintett szakemberek nem kívánnak
válaszolni, mert az bizalmatlanságot válthat ki, ráadásul ilyen esetekben a polgárok maguk adnak
olyan válaszokat, amelyek nem biztos, hogy a nyugalom irányába mozdítják el a közhangulatot.

Kérem a Tisztelt Miniszter Úr tájékoztatását a Szent László Kórházban karanténben lévő iráni diák 
esetéről, akinek a koronavírus tesztje pozitív lett, de állítása szerint nem különítették el a többi 



karanténban lévő, egészséges embertől, sőt, elmondása szerint még arra is megkérték, hogy ezt ne 
mondja el a karanténban lévő többi embernek, mert nincs kapacitás külön elhelyezni őt. Milyen 
eredményre jutott az erre vonatkozó vizsgálat?

Várom megtisztelő és megnyugtató válaszát!

Budapest, 2020. március 29.

Üdvözlettel:

............................
Sneider Tamás
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